
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice IX/2023 

 
Termín: 25.10.2023 v 19:10 hod. 
Místo:  KD Obec Olešnice 
Přítomní:  zastupitelé: Zdeněk Šich, Martin Deči, Radomír Salaba, Miloš Marek, Dana Ševrová, Mgr. 

Radek Čermák, Tomáš Franců, Vojtěch Marek, Jiří Hovorka 
 
 dle prezenční listiny  
Omluveni:   
 
Hosté:  
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich 
 
Ověřovatelé zápisu: Mrg. Radek Čermák, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
   
Program: 

1) Hasičská zbrojnice 
2) Příprava rozpočtu na rok 2024 
3) Ostatní agenda obce 

Schválení programu: PRO 9  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Schválené rozpočtové opatření č. 4/2023 bylo vyvěšeno 
 
 

Starosta obce přivítal zastupitele v novém roce a zahájil 9. Zasedání v roce 2023. 
1) Hasičská zbrojnice 

Příprava hasičárny stále běží, nyní je to na schválení v Praze na ministerstvu. Ještě bylo vyžádáno nějaké doplnění, 
které připravuje rozpočtář. Na základě těchto informací by mělo proběhnout schválení a následně smlouva o dotaci. 
Máme domluvené s paní Soldátovou, že obci pomůže s přípravou a vedením výběrového řízení. Je tedy třeba zvážit 
finanční částky z rozpočtu obce. Starosta navrhuje, aby se stanovila max částka, jakou dá obec do rozpočtu – čerpání 
financí z rozpočtu obce a jakou částku si obec vezme na úvěr. P. Deči namítá, že by prozatím tyto částky finálně 
neřešil, pokud dojde ke schválení, opětovně by se prošel rozpočet na financování a následně by se tyto částky 
stanovili. Starosta podotýká, že již určitá část finančních prostředků je na cestě a z nich by se dala financovat stavba 
v roce 2024 a v průběhu roku 2024 by se mohlo požádat o úvěr. P. Marek si vyjasňuje situaci, že to co by bylo nad 10 
mil. by obec financovala úvěrem… na to namítá p. Deči rychlo rekapitulaci s tím, že až nad 11 mil by se musel vzít 
úvěr. Podotýká dále, že na dílčí části by se ještě daly sehnat další dotace (FVE, úprava okolí zbrojnice atd…) 
 

 
2) Příprava rozpočtu 2024 

ZO předně do rozpočtu zařazuje tyto položky: 
Hasičská zbrojnice – financování z obce 3 000 000,- - investice 
Příspěvek zřizovatele MŠ – 550 000,- Kč 
Zateplení MŠ – 400 000,- Kč 
V dalších výdajích budou položky uzpůsobeny a navrženy na základě předchozích údajů a aktuálních informací. 
 

3) Ostatatní agenda 
Řeší se topení v MŠ. V současné době vychází otop MŠ na cca 320 tis./ rok což je zhruba dvojnásobek dřívějších let. 
O příspěvek byla opět požádána obec Vyskeř. V předchozích letech nám přispívali vždy 90 000,- Kč/rok. Nyní jsme 
obec Vyskeř požádali o vyšší částku vzhledem k počtu umístěných dětí a zvýšeným nákladům. Žádost o příspěvek 
jsme také zaslali na obec Kacanovy. 
 
Starosta obce předložil ZO smlouvu o dopravní obslužnosti s Libereckým krajem na rok 2024-2028. Částka na 
dopravní obslužnost se výrazně navýšila 42 640,- Kč/rok 

Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje uzavření smlouvy s Libereckým Krajem na dopravní obslužnost na období 2024-2028 dle 
předloženého návrhu. 



 
Vánoční zpívání u rozsvěcení stromu. Místostarosta obce již zarezervoval, ZO se vyjádřilo souhlasně.  
 

Usnesení: 
ZO schvaluje: 

1/IX/2023 
ZO schvaluje uzavření smlouvy s Libereckým Krajem na dopravní obslužnost na období 2024-2028 dle 
předloženého návrhu. 
 
ZO schvaluje  
ZO neschvaluje: 
 

ZO ukládá: 

 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 20:25 hod.. 
 
Ověřovatelé: Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 
  
 Dana Ševrová ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


